
STANOVISKO KS ČSS VYSOČINA 
k záležitosti střelnice Kývalka 

 

 

Účastníci jednání: Stanislav Cvrček, Stanislav Chylík, Karel Marek, Jiří Materna,  

                              Pavel Ninger, Josef Roháček, Ing. Josef Straka, Vladimír Šenkapoul, 

                              Ing. Josef Veverka, Miloslava Vojáčková 

 

 

 

 

 

Rada KS Vysočina se na svém mimořádném jednání dne 1.12.2009 zabývala jediným bodem, 

stanoviskem k situaci, jak se vyvinula kolem střelnice Brno-Kývalka. 

Po zvážení všech skutečností a okolností dospěla k následujícímu závěru, který vydává jako 

své oficiální stanovisko, schválené 100% hlasů, všemi svými členy: 

 

 

1. KS ČSS Vysočina se plně staví za rozhodnutí VV o prodeji střelnice Kývalka 

2. Toto rozhodnutí považuje za právoplatné a plně zdůvodněné nutností rychlého 

řešení. 

3. Je proti svolávání mimořádného sjezdu ČSS. 

4. Odsuzuje jednotlivé snahy o znemožnění realizace tohoto rozhodnutí, jelikož si 

plně uvědomuje nedozírné škody, které by to do budoucna ČSS způsobilo. 

5. Vyzývá ostatní KS k podpoře realizace tohoto usnesení VV a veškerých dalších 

kroků vedoucích k co nejrychlejšímu zajištění náhradní střelnice pro Brno.  

 

 

 

 

Za KS ČSS Vysočina 

Ing. Josef Veverka 

Předseda KS 


